
PROTOKÓŁ NR 41/2020

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 

Dąbrówka, które odbyło się w dniu 16 listopada 2020 roku.

Posiedzenie trwało od godz. 1200 do godz. 1345

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Marcinkiewicz Andrzej - przewodniczący komisji.

2. Kuśkowska Helena - członek komisji,

3. Rasiński Tomasz - członek komisji,

4. Piotr Bereda - członek komisji,

5. Krzysztof Kłębek - członek komisji,

6. Andrzej Rosa - członek komisji.

oraz:
• Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,

• Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,

• Agnieszka Londzin - Sekretarz Gminy Dąbrówka,

• Andrzej Siarna - Pełnomocnik ds. współpracy z jednostkami samorządu terytorialnego

Przebieg posiedzenia komisji

Ad.l Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych 

i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Pomoc Społeczna.

3. Zaopiniowanie uchwały.

4. Przetarg - odbiór zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Dąbrówka.

5. Ośrodek Zdrowia.

6. Zakończenie posiedzenia.



Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku obrad.

Ad. 2 Pomoc Społeczna.
Glos zabrał Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrówce pan Jacek 

Jeziorski informując, iż w zakresie świadczeń społecznych wszystkie zadania realizowane są 

na bieżąco. Około 150 rodzin objętych jest wsparciem pomocy społecznej. Na dzień 16 

listopada 2020 r. 120 osób skierowanych jest na kwarantannę. Wszystkie te osoby 

telefonicznie są obdzwaniane przez pracowników pomocy społecznej z zapytaniem jak 

wygląda sytuacja w zakresie zaopatrzenia w produkty żywnościowe. Realizujemy również 

program wspieraj seniora. W ramach tego programu możemy zrobić zakupy, ale nie 

finansujemy tych zakupów chyba, że ktoś jest w bardzo trudnej sytuacji materialnej. W takim 

przypadku zostaje objęty wsparciem pomocy społecznej zgodnie z ustawą o pomocy 

społecznej. Po otrzymaniu informacji z sanepidu pracownicy dzwonią do osób objętych 

kwarantanną z zapytaniem czy nie potrzebują wsparcia.

Do ww. tematu odniósł się pan Andrzej Marcinkiewicz otrzymując uwagi od mieszkańców 

dotyczącego brakiem zainteresowania przez pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy 

Sppłeęznęj.W Dąbrowę^tym bardjjej, że czasami kwarantapną ębjęte zatają,cale rodziny 

Mogłem doświadczyć to na własnej osobie i dlatego mogę przekazać jak w rzeczywistości to 

wygląda. „ Nie otrzymałem żadnej informacji ze strony Urzędu Gminy”.

Pan Jacek Jeziorski odpowiedział, że daną sytuację sprawdzi.

Pan Krzysztof Kłębek zasugierował, aby w dniu wykonania telefonu do mieszkańca 

przebywającego na kwarantannie poinformować, że dopiero teraz otrzymali informację 

z sanepidu, aby nie poczuli się zapomniani, że dopiero teraz pracownicy Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej wykazują zainteresowanie.

Ad. 3 Zaopiniowanie uchwały.
W sprawie zaopiniowania uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Dąbrówka.

Zmiana Regulaminu nastąpiła po skardze przez Prokurator Okręgową w Warszawie na 

uchwałę Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 lutego 2013 roku nr XXII/174/2013 w sprawie 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku publicznego na terenie Gminy Dąbrówka. 

Uwaga pani prokurator dotyczyła wyprowadzania psa na smyczy bez kagańca.

Po długiej dyskusji komisja wnioskuje o nie wprowadzaniu zmian w Regulaminie 

w Rozdziale 6 Obowiązki i wymagania ciążące na osobach utrzymujących zwierzęta 

domowe w § 13 ust. 5. Na terenach przeznaczonych do użytku publicznego psy należy 

prowadzić w sposób zapewniający panowanie nad zwierzęciem w stopniu 



gwarantującym bezpieczeństwo publiczne np. na smyczy lub kagańcu. Korzystanie ze 

smyczy lub kagańca nie jest obowiązkowe gdy właściciel psa sprawuje pełną kontrolę 

nad jego zachowaniem.

Przewodniczący zwrócił uwagę dot. realizacji ogrodzenia Punku PSZOK, które miało być 

zrealizowane do 1 listopada. 2020 r.

Ad. 4 Przetarg - odbiór zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Dąbrówka.
Głos zabrała pani Dorota Wróbel - Zastępca Wójta w sprawie przetargu informując, iż w dniu 

6 listopada 2020 r. odbyło się otwarcie ofert odbiór zagospodarowania odpadów 

komunalnych z terenu Gminy Dąbrówka. Ww. przetargu zostało złożonych 5 ofert. 

Zamawiający odczytał kwotę, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia 

w wysokości:

2 580 000,00 zł brutto dla zadania nr 1

56 400,00 zł brutto dla zadania nr 2

171 000,00 zł brutto dla zadania nr 3

Najtańszą ofertę złożyła firma przedstawiając kwotę:

2 370 981,50 zł. brutto dla zadania nr 1

828 000,00 zł brutto dla zadania nr 2

835 200,00 zł brutto dla zadania nr 2.

W sprawie inwentaryzacji źródeł ciepła na terenie Gminy Dąbrówka głos zabrali radni 

z zapytaniem czemo dokładnie ma służyć ten spis oraz o większym rozpowszechnieniu 

informacji wśród mieszkańców. Ponieważ mieszkańcy boją się wpuszczać nie znane osoby 

w dobie korona wirusa do domu.

Ad. 5 Ośrodek Zdrowia.
Ponownie głos zabrała pani Dorota Wróbel informując, że w wyniku zakończenia procedury 

przetargowej na najemcę świadczącego usługi zdrowotne w Dąbrówce, została wybrana 

oferta złożona Centrum medyczne im. Bitwy Warszawskiej 1920 w Radzyminie - 

Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej. Nowy najemca rozpocznie 

świadczenia usług z dniem 1 stycznia 2021 roku.

Pan Andrzej Siama odczytał zakres świadczących następujących usług:



- Podstawowa Opieka Zdrowotna (lekarz POZ, pielęgniarki POZ, położnej POZ, pielęgniarki 

szkolnej, badań profilaktycznych, badań laboratoryjnych, szczepień ochronnych. Diagnostyka 

USG)

- Ambulatoryjna Opieka Specjalistyczna (logopeda, kardiolog, gastroenterolog)

- Poradnia psychologiczna

- Leczenie stomatologiczne

- Planowane świadczenia zdrowotne komercyjnie: (lekarz medycyny pracy, gabinet masażu)

- Inne propozycje (remont pomieszczeń, wyposażenie gabinetu w sprzęt biurowy, 

przewidywana możliwość uruchomienia Pracowni Fizjoterapii i USG.

W sprawie ogrodzenia punktu PSZOK oraz zakupu wagi do selektywnego ważenia odpadów 

komunalnych zabrał pan Mateusz Kaszuba - Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej.

Ad. 6 Zakończenie posiedzenia.
Następnie Przewodniczący Komisji - Andrzej Marcinkiewicz, mając na uwadze brak 

chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 

posiedzenia, zakończył posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.
1. Marcinkiewicz Andrzej

2. Kuśkowska Helena

3. Rasiński Tomasz

4. Piotr Bereda.......

5. Krzysztof Kłębek
6. Andrzej Rosa.....


